
 

1 

Komisia kultúry a mládeže 

Zápisnica zo zasadnutia komisie zo dňa 09.10.2023  

Prítomní: Valocsay, Jančoková , Némethová, Nicholson,  Gregorová, Kamenický, Susko,  

Kochanská 

  

Neprítomní ospravedlnení:  Mádelová, Polešenský, Cyprich,  Novák, 

Hostia:   Baumann, Gáliková, Rázuszová, Petríková,  

 

Program zasadnutia:  

1. Otvorenie a schválenie programu  

2. Návrh na nájom nebytového priestoru v  DK Lúky  pre NOTA MEDIA s.r.o., ako prípad 

hodný osobitného zreteľa  

3. Návrh na nájom nebytového priestoru v  DK Zrkadlový Háj pre Mariannu Vankovú catering 

mystic, ako prípad hodný osobitného zreteľa  

4. Návrh na nájom nebytového priestoru v  DK Lúky pre Mariannu Vankovú catering mystic, 

ako prípad hodný osobitného zreteľa  

5. Návrh na nájom nebytového priestoru na  Ambroseho 1 pre Slov. centrum pre tradičnú 

kultúru, ako prípad hodný osobitného zreteľa  

6. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mestskej časti Bratislava- Petržalka 

2029  

7. Návrh Dodatku č. 5 k Zriaďovacej listine Kultúrnych zariadení Petržalky a zrušenie Štatútu 

Kultúrnych zariadení Petržalky  

8. Návrh na zrušenie Zásad vybavovania petícií v podmienkach mestskej časti Bratislava – 

Petržalka, schválených uznesením Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava – 

Petržalka č. 44 zo dňa 31. 03. 2015  

9. Rôzne 

 

K bodu 1:  Otvorenie a schválenie programu – 15:36 hod  

Pán predseda komisie Valocsay otvoril komisiu kultúry a mládeže.  

Upozornil, že to bude nahrávané, nikto nebol proti. Taktiež upozornil na skutočnosť, že komisia nie 

je aktuálne uznášaniaschopná a pri hlasovaní je potrebné počkať na ďalšieho člena, alebo členku. 

Dal hlasovať o programe zasadnutia. Nik iný nemal návrh na pridanie ďalších bodov.   

Diskusia:  

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

Hlasovanie:   

Prítomných: 5  /Valocsay, Jančoková, Némethová, Gregorová, Kamenický/ 

Za:  5 

Proti: 0 

Zdržal sa:0 
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Záver: Program bol jednohlasne schválený.  

 

K bodu 2: 

Návrh na nájom nebytového priestoru v  DK Lúky Vigľašská č.1,  pre NOTA MEDIA s.r.o., 

ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

 

Materiál uviedol pán Baumann. Uviedol, že je to nájomca, ktorý pôsobí v DK Lúky. Nájom končí 

31.12.2023, je to forma krátkodobého nájmu. Deklarovala sa spolupráca medzi KZP, žiadateľom 

a MČ. Navrhuje sa doba nájmu do 31.12.2027. 

 

Diskusia:  

p. Valocsay- informoval, že má na ďalší deň stretnutie s pánom Nôtom, pánom Rybárom 

a s poslancami z majetkovej komisie o 16:00 hod, kto chce, môže sa pridať. Keď budú 

známe všetky detaily k tomu budeme hlasovať per rollam.  

p. Némethová- boli sa tam vo februári pozrieť, on tam nebol. Bola deklarovaná spolupráca, nič sa 

neuskutočnilo. Spolupráca s detským parlamentom, seniormi, neverí. Má tam 

napísanú chránenú dielňu. To má tiež určitý postup. Chcela dať návrh vôbec o tom 

nehlasovať. Ona momentálne nevie ako sa rozhodnúť. 

p. Valocsay- má podobný názor.  

p. Baumann – je to špecifický prípad. Materiály sú ešte živé, čo povie majetková komisia, ktorá ešte 

nebola. Aké dostanú odporúčania. Prenajímateľ je KZP. 

p. Némethová- nech sa k nám v materiály dostane to, čo on naozaj reálne robí. Nie, čo len chcel 

a nikdy k tomu neprišlo. Ak sa návrh zaktualizuje a napíšu sa platné veci a po 

zajtrajšom stretnutí sa uvidí.  

p. Kamenický- ono to znie ako štúdio. Je to štúdio. V tom nájme je aj elektrika? Baumann – nie 

p. Jančoková – energie oni majú vysoké 

p. Valocsay- nepríde mu adekvátne 500 € za mesiac.  

p. Kamenický- aj podľa neho je 500 € málo.  

p. Kamenický- opýtal sa, či vieme ako to bolo v pôvodnom stave? 

p. Baumann – keď nastúpil pán Kočiško, tak ako je to na fotke to tam už vyzeralo. Značnú časť si 

urobil pán Nôta, nevie presne určiť, že čo z toho. Nebola žiadna zmluva 

o financovaní.  

15:47 hod. Prišla pani poslankyňa Nicholson. 

p. Némethová- nepáči sa jej to. Sú tu veci, ktoré tam vôbec nerobí, je to papierová vec. 

p. Valocsay- vie ponúknuť mestskej časti Mediálny priestor, vyrába pre RTVS nejaké veci, 

p. Kamenický- treba zistiť tú chránenú dielňu, príde mu to zaujímavé, 

Jančoková – pán Nôta mal neľahkú situáciu, nič nemá na papieri. Sama nevie kedy to reálne spustil, 

jeho ponuka sa jej zdá „vádna“,ale ani  on sa zase pretrhnúť nešiel, aby niečo ponúkol 

MČ BA V. Očakávala by od neho, aby sa posnažil trošku viac. Aj keď ponúkol 
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miestnosť, tak obslužný personál by zadarmo nebol. Asi bude dosť záležať na tom, na 

čom sa zajtra dohodnú.  

Némethová- treba brať do úvahy, aj starostove plány s mínus jednotkou. Je tam priestor pre 

vytvorenie štúdia. V čom bude ale tá spolupráca. Máme aj na Hálovej, teoreticky tento 

priestor.  

Valocsay – ak nebude spolupráca nebude súhlasiť s takou sumou, 

Jančoková- ona netuší aká je vhodná suma oni sa viac vyznajú, 

p. Kamenický- do čoho tam investoval, nech povie presne, 

Valocsay – doplnil, že si pýta 600 € za prenájom štúdia na jeden deň bez technológie.  

Némethová – poprosila predsedu, aby sa ho opýtali zajtra na tú chránenú dielňu, ako spolupracuje 

so seniormi, s malými deťmi, aké verejnoprospešné služby urobil, 

p. Valocsay – poprosil pani Némethovú, aby mu poslala všetky otázky čo má do e-mailu. Uvidí sa 

ako sa dohodne majetková komisia či navrhnú zvýšenie, alebo zníženie? 

p. Valocsay – upozornil, že hlasovanie bude per rollam. 

 

HLASOVANIE PER ROLLAM. 

V rámci hlasovania prebehla diskusia: 

Valocsay odpovedal na otázky pani Némethovej: 

• Ako realizuje chránenú dielňu, ktorú avizuje v dôvodovej správe? Kde ju má 

zaregistrovanú? Má na ňu podaný projekt na príslušnom úrade práce, sociálnych vecí 

a rodiny? 

o Pán Nôta nemal vedomosť, že je chránená dielňa uvedená v dôvodovej správe. 

Pri prvotnom nájme bola táto idea, avšak sa nezrealizovala, nakoľko nemá 

kapacitu na riešenie. Nôta absolvoval stretnutie na úrade práce, sociálnych vecí 

a rodiny a tam mu bolo vysvetlené, že proces prípravy projektu a schvaľovania 

by bol pre neho náročný, nakoľko s tým nemá skúsenosti a mohol by trvať aj 2 

roky. Odborná firma mu nacenila projekt na 5000€, čo je pre neho nerentabilné. 

Idei sa však nebráni a v prípade, ak by mal niekoho, kto sa danej problematike 

venuje, rád by ho oslovil so žiadosťou o pomoc. Sám totiž nepozná procesy, 

ktoré by musel absolvovať. 

            

• Ako realizuje výchovu a vzdelávanie detí, mládeže a seniorov? Má z toho nejaké 

výstupy? Koľko takýchto ľudí malo možnosť pracovať v jeho štúdiu za posledný rok?  

o Aktuálne v štúdiu pracuje jeden študent v oblasti IT. Komunikuje však s dvoma 

školami (SPŠE Karola Adlera a SPŠE Hálova) a pripravuje komunikáciu s 

ďalšími ako je napríklad UAT v Petržalke. 2 školy s ktorými komunikuje mu 

prisľúbili študentov na prax, ktorý budú vykonávať činnosti ako kameraman, 

strihač a pod. Týchto študentov, ak som správne pochopil, bude aj symbolicky 

platiť. Podľa jeho slov by na prax mal chodiť minimálne 1 študent denne. 

  

• Ako spolupracuje s detským parlamentom?  
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o Toto je taktiež informácia ešte z prvotného plánu s predchádzajúcim vedením, 

kedy malo PMP záujem tvoriť aj audiovizuálne výstupy. To sa však nikdy 

nerealizovalo. 

Jančoková: 

Za mňa NOTA MEDIA – je to trocha nešťastné. Nechala by som tomu ešte čas, ako navrhuje Juraj, 

nech sa pán Nôta a naši z tlačového spoja a preveria či je nejaká cesta spolupráce. Ale nebola by 

som rada, ak by sme museli my pánovi Nôtovi „šiť“ na mieru spoluprácu len preto, aby nejaká bola. 

Stále v priestoroch vie ostať. Osobitný zreteľ spĺňa aj tým, že do priestorov investoval a zveľadil 

ich. Môže dostať nájom ako iní podnikatelia, ktorí sú u nás v nájme a ideme ďalej. 

Novák: 

V prípade NOTA MEDIA mi nie je celkom jasné, prečo sa schvaľuje/navrhuje výnimočný nájom, 

podľa stránky spoločnosti ide o komerčné služby online marketing, prenos programov... preto som 

za odklad. Nemám však dostatok informácií, aby som sa vedel správne 

rozhodnúť/odporučiť/neodporučiť – súhlasím s tým aby sme dostali informácie po stretnutí p. 

Rybára a p. Nôtu a následne hlasovali ešte raz – ak je to možné, respektíve dali odklad pre 

zastupiteľstvo/hlasovanie zastupiteľstva.  

 

Hlasovanie PER ROLLAM o pozmeňujúcom návrhu p. Valocsaya:   

Prítomných: 9 

Za:  8 

Proti: 0 

Zdržal sa:1 

Uznesenie bolo schválené. 

Záver:  

Uznesenie č. 1:  

Komisia kultúry a mládeže odporúča miestnemu zastupiteľstvu nerokovať o materiály na 

novembrovom zasadnutí a presunúť bod na decembrové rokovanie miestneho zastupiteľstva. 

 

K bodu 3: 

 Návrh na nájom nebytového priestoru v  DK Zrkadlový Háj pre Mariannu Vanková catering 

mystic, ako prípad hodný osobitného zreteľa od 01.01.2024 do 31.12.2025. 

 

Úvodné slovo mal pán Baumann – vedúci odd. SMM. Spojil diskusiu k bodom 3 a 4, rovnaká 

žiadateľka, jeden nájom je v DK Zrkadlový háj a druhý v DK Lúky. Bola vyhlásená 2x verejná 

obchodná súťaž. Nikto nechcel priestor v DK Lúky. Nakoniec sa našla nájomníčka v DK Zrkadlový 

háj s dohodou, že zoberie aj priestor v DK Lúky. Je to špecifický druh prevádzky. Avizovala sa tiež 

chránená dielňa. Súčasťou žiadostí je aj projekt chránenej dielne.  

Diskusia:  

Némethová- chodí tam, pani robí dobré meno, je to príjemné, že to je otvorené. Nie je to vysoko 

zárobková činnosť. Je za obidva materiály, má s nimi dobré skúsenosti. 
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Valocsay – komunikoval s p. Pekom z majetkovej komisie, že bude dávať návrh na zníženie v rámci 

DK Lúky. Je to viac služba obyvateľom ako zárobková činnosť. Dohoda že vraj bola, 

keď chcú byť v DK Zrkadlový háj, tak musia byť aj v DK Lúky.  

Jančoková- super, že tam niečo je. DK Zrkadlový háj nie je zlé miesto na biznis, že chvalabohu, že 

tam niekoho máme. Podľa nej to z ďaleka nepodchytilo ten potenciál, ktorý ten priestor 

má. Nebýva to plné. Čakala by, že to bude viacej fungovať. Myslí, že potenciál je väčší. 

Čakala vzájomnú spoluprácu, že KZP priláka divákov, ktorí u nej nakúpia a ona priláka 

zákazníkov, ktorí navštívia podujatia KZP. Ale takto to aktuálne nie je.  

Némethová- páči sa jej, že tam nemá vysoké ceny, sú normálne ceny. Zamestnáva tam Ukrajinku. 

Jej sa ponuka páči tak ako to má urobené. Ceny sú ľudové.  

Jančoková- no veď to je to, že tam má lacnejšie a má tam menej ľudí.  

Valocsay- od minulosti, je to o dosť lepšie. Možno by dal pozmeňujúci návrh k tomu DK Lúky, že 

schvaľujeme za sumu, ktorá je uvedená v materiály, alebo nižšiu. Majetková komisia 

bude odporúčať nižšiu sumu.   

Baumann – takto to nie je zrejmé takého uznesenie. 

Jančoková- bola by zmena doby nájmu do 31.12.2025. 

Némethová- existuje nejaká dohoda, že jeden nájom je podmienený druhým nájmom? 

Baumann – minulý rok to tak bolo. Že v DK Lúky to je služba pre nás, aby tam niekto tú službu 

poskytoval. 

Valocsay- je tam ústna dohoda s pánom Kočiškom, že aj DK Lúky zoberie. 

Némethová- aj tak si myslí, že robí dobrú službu. Pripravuje catering na zastupiteľstvo. 

Jančoková- nie je to úplne až tak. Dáva pozmeňujúci návrh na zníženie doby nájmu len do 

31.12.2025. 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Jančokovej v znení: „zmena doby nájmu do 31.12.2023“:   

Prítomných: 6 

Za:  6 

Proti: 0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

Záver:  

Uznesenie č. 2:  

Komisia kultúry a mládeže odporúča miestnemu zastupiteľstvu schváliť nájom nebytového 

priestoru pre Marianna Vanková catering mystic v DK Zrkadlový háj, ako prípad hodný 

osobitného zreteľa od 01.01.2024 do 31.12.2025. 

 

Hlasovanie ako celok.   
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Prítomných: 6 

Za:  6 

Proti: 0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

Záver:  

Uznesenie č. 3:  

Komisia kultúry a mládeže odporúča miestnemu zastupiteľstvu schváliť nájom nebytového priestoru 

pre Mariannu Vanková catering mystic v DK Zrkadlový háj, ako prípad hodný osobitného zreteľa 

za cenu 53€/m²/rok od 01.01.2024 do 31.12.2025. 

 

K bodu 4: 

 Návrh na nájom nebytového priestoru v  DK Lúky pre Marianna Vanková catering mystic, 

ako prípad hodný osobitného zreteľa od 01.01.2024 do 31.12.2027. 

 

Úvodné slovo mal pán Baumann – vedúci odd. SMM.  

Diskusia:  

Diskusia v bode č. 2. 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Jančokovej v znení: „zmena doby nájmu do 

31.12.2023“:   

Prítomných: 6 

Za:  6 

Proti: 0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

Záver:  

Uznesenie č. 4:  

Komisia kultúry a mládeže odporúča miestnemu zastupiteľstvu schváliť nájom nebytového priestoru 

pre Marianna Vanková catering mystic v DK Lúky, ako prípad hodný osobitného zreteľa od 

01.01.2024 do 31.12.2025. 

 

Hlasovanie ako celok.   

Prítomných: 6 

Za:  6 

Proti: 0 
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Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

Záver:  

Uznesenie č. 5:  

Komisia kultúry a mládeže odporúča miestnemu zastupiteľstvu schváliť nájom nebytového priestoru 

pre Marianna Vanková catering mystic v DK Lúky, ako prípad hodný osobitného zreteľa za cenu 

35€/m²/rok od 01.01.2024 do 31.12.2025. 

 

K bodu 5: 

 Návrh na nájom nebytového priestoru na  Ambroseho 1 pre Slov. centrum pre tradičnú 

kultúru, ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

 

Úvodné slovo mal pán Baumann – vedúci odd. SMM. Nájom skončil 31.8.2023. Mal byť využívaný 

ako kancelária alebo knižnica. Urobili fotodokumentáciu. Sú tam rôzne kroje. Angažuje sa aj 

v Sľuku. Tento nájom bol ukončený, nakoľko žiadateľ nepodal oficiálnu žiadosť o predĺženie do 

podateľne. Následne sa zistilo, že túto žiadosť poslal zamestnancovi, ktorí s tým nemal nič spoločné 

a tak sme to doriešili. Aby sme však boli chránení, museli sme podať žalobu na vypratanie priestoru. 

Tá sa však začne riešiť najskôr o pol roka. Je to preto, aby sa nájom automaticky nepredĺžil. 

 

Diskusia:  

Jančoková- starosta sa k tomu nevyjadril, myslí, že MČ nebude mať úmysel. Je to asi o sadzbe 

dohodnúť cenu. 

Baumann- zmluvy majú byť na dobu určitú, keby sme potrebovali, tak mu musíme nájsť náhradný 

priestor, v rámci hájenia záujmom MČ BA V je významné, uvidíme ako to zoberú žiadatelia. 

Valocsay-ako budeme hlasovať, keď tam nie je cena. 

Jančoková- dajme hlasovanie per rollam rovnako, ako pri Nota média. Počkáme na návrh sumy od 

majetkovej komisie. Oni majú na to tabuľky. 

Némethová- má obrovské šťastie.  

p. Valocsay – upozornil, že hlasovanie bude per rollam. 

HLASOVANIE PER ROLLAM. 

V rámci hlasovania prebehla diskusia: 

Jančoková: 

Tradičná kultúra – mne osobne pán nevadí. Pokiaľ pre daný priestor momentálne nemáme iné 

využitie a on pristúpi na výšku nájmu porovnateľnú z inými nájmami nevidím nejaký zásadný dôvod 

mu nájom nepredlžiť.  

Valocsay: 

Podľa môjho názoru budí prenájom dojem skladových priestorov. v dôvodovej správe je uvedené 

ako účel: prevádzkovanie kancelárie, knižnice, výchovnej a vzdelávacej činnosti, propagácia a 

dokumentácia tradičnej ľudovej kultúry a folklóru občianskeho združenia Slovenské centrum pre 
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tradičnú kultúru. Priestor nebudí dojem ako otvorený a reprezentatívny. Podľa priložených 

fotografií evokuje sklad nábytku a krojov. Preto nesúhlasím s takto uvedenou dôvodovou správou a 

ani s nájmom v takomto podaní.  

Hlasovanie 

Prítomných: 9 

Za:  1 

Proti: 5 

Zdržal sa:3 

Uznesenie nebolo schválené. 

Záver:  

Uznesenie č. 6:  

Komisia kultúry a mládeže odporúča miestnemu zastupiteľstvu schváliť návrh na predĺženie 

prenájmu nebytových priestorov na Ambroseho 1, 851 04 Bratislava, pre Slovenské centrum pre 

tradičnú kultúru, Bratislava, IČO: 30795770, ako prípad hodný osobitného zreteľa za cenu 

25€/m²/rok do 31.12.2028. 

 

K bodu 6:  

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mestskej časti Bratislava- Petržalka 

2029 

 

Úvodné slovo mala pani Gáliková z referátu projektového riadenia. Spolu s pani Rázusovou to 

pripravovali.  Je to aj dôležitá podmienka pri čerpaní Európskych financií. Spolupracovali 

v minulosti s p. Hrehorovou, ktorá prichystala ten základ na tú analytickú časť. So štatutármi 

miestnej knižnice a KZP sa to následne dolaďovalo. Prebehli pracovné stretnutia, pripomienky boli 

zapracované do materiálu. S obyvateľmi sme v minulom lete v podobe dotazníka komunikovali, 

bolo to aj na sociálnych sieťach. Váži si pripomienky od pána Valocsaya, váži si spätnú väzbu.  

Diskusia:  

Jančoková- je to taký vábny materiál, snažili sa, aby tam bolo všetko obsiahnuté. Ďalší materiál 

bude ďalší rok Koncepcia kultúry, tam to bude kultúrnejšie. 

Gáliková- PHSR by sme radi priebežne vyhodnocovali. Ešte však nevieme na akej frekvencii napr. 

raz ročne, dvojročne. Priestor na doplnenie do materiálu tam je. 

Valocsay-poďakoval sa za zapracovanie približne 15 pripomienok. Materiál má skoro 300 strán. Je 

to veľmi pekný dokument. Opýtal sa za pána poslanca Polešenského, že aké sú tam 

priority v oblasti mládeže. Práca s mládežou. 

Gáliková- je to prierezovo vo viacerých kapitolách. Určite to je v školstve, v športe aj v sociálnej 

oblasti. Nie je to samostatná kapitola.  

Jančoková- slovo mládež je 53 x použitá v tomto materiály. Je to napr. na strane 236. 

Valocsay- a či sa bude vypracovávať Koncepcia čisto pre mládež? 

Gáliková- to je otázka na jednotlivé oblasti.  
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Jančoková- je rozpracovaná. Začali na tom pracovať, je to prierezové. Ona to spraví.  

Valocsay- Opýtal sa ako znie uznesenie, nakoľko v materiály nie je – komisia berie na 

vedomie/odporúča schváliť. 

Jančoková- Nech do ostatných komisii dajú materiál s uznesením, nech vedia čo majú poslanci 

schváliť. Tu hlasujeme – odporúča schváliť. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 6 

Za:  6 

Proti: 0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

Záver:  

Uznesenie č. 7:  

Komisia kultúry a mládeže odporúča miestnemu zastupiteľstvu schváliť Plán hospodárskeho 

rozvoja  a sociálneho rozvoja mestskej časti Bratislava-Petržalka 2029. 

 

K bodu 7: 

 Návrh Dodatku č. 5 k Zriaďovacej listine Kultúrnych zariadení Petržalky a zrušenie 

Štatútu Kultúrnych zariadení Petržalky 

 

Úvodné slovo mala pani Petríková z právneho oddelenie. Vychádzali z listín, ktoré boli prijaté 

a upravili nech to zodpovedá realite a súčasnej legislatíve. 

Diskusia:  

Valocsay- nevie či to má dať ako uznesenie, nejaké kontrolné opatrenia v rámci všetkých zariadení, 

knižnica KZP Športové zariadenia Petržalky, bolo by to super, to tam zapracovať. 

Napríklad, že poslanci majú nárok nahliadať do dokumentov na vyžiadanie. Alebo nejaké 

ročné predkladanie správy. Vychádza z odporúčania kontrolórky a z problémov 

s predchádzajúcim vedením KZP.  

Petríková- tie kompetencie sú roztrúsené po rôznych predpisoch. Zákon o obecnom zriadení, 

poslanci sa majú právo pýtať tých štatutárov.  

Valocsay- predkladanie napr. nejakej ročnej správy je ako lepšie dávať do zriaďovateľskej listiny, 

alebo ako uznesenie? 

Némethová- reagovala na pána Valocsaya akú má na mysli finančnú kontrolu? Oni predkladajú 

výročnú správu, čo viac treba? 

Valocsay-chce to preto, aby sa mohli na MZ štatutári prezentovať a aby sa ich mohli všetci poslanci 

pýtať na otázky o organizácii. 

Jančoková- môže sa opýtať na komisií. Na tom MZ sa človek pýtať nebude.  
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Némethová- rozumie p. Valocsayovi. Jej sa to ale nezdá na MZ. 

Jančoková- v minulosti sa to robievalo tak, že sme si volali štatutárov k rozpočtu, hovorili svoju 

predstavu, vízie. 

Valocsay-tak budeme riešiť cez komisiu. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných: 6 

Za:  6 

Proti: 0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

Záver:  

Uznesenie č. 8:  

Komisia kultúry a mládeže odporúča miestnemu zastupiteľstvu schváliť Dodatok č. 5 zriaďovacej 

listiny KZP a zároveň odporúča zrušiť Štatút Kultúrnych zariadení Petržalky.  

 

K bodu 8: 

 Návrh na zrušenie Zásad vybavovania petícií v podmienkach mestskej časti Bratislava – 

Petržalka, schválených uznesením Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava – 

Petržalka č. 44 zo dňa 31. 03. 2015 

 

Úvodné slovo mala pani Petríková z právneho oddelenia. Na základe kontroly pani kontrolórky 

robia revíziu všetkých interných predpisov. Jedným je Smernica vybavovania petícií, a máme aj 

Zásady. Máme dva dokumenty na jednu oblasť. Kryjú sa tieto dva dokumenty navzájom. 

Potrebujeme mať jeden dokument a tým je Smernica, bude interná. Chcú tam dať aj to, že keď príde 

hocijaká petícia budú ju možnosť vidieť aj poslanci. Nie všetky petície boli na MZ doteraz.  

Diskusia:  

Némethová- bude to na základe dohody tých poslancov informovať? 

Petríková-ona si myslí, že to funguje aj teraz, že e-mailom informujú, a chce to tam tú klauzulu 

zachovať, bude to bez osobných údajov. Každú petíciu čo vybavíme, mi musíme povinne 

zverejňovať na webe, tak aj tam ju môžu poslanci vidieť. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 6 

Za:  6 

Proti: 0 

Zdržal sa:0 
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Uznesenie bolo schválené. 

Záver:  

Uznesenie č. 9:  

Komisia kultúry a mládeže odporúča miestnemu zastupiteľstvu zrušiť Zásady vybavovania petícií 

v podmienkach mestskej časti Bratislava-Petržalka schválené uznesením Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava-Petržalka č.44/2015 zo dňa 31.03.2015.  

 

K bodu 8: 

Rôzne   

 

Gregorová-  graffiti stena, napr. v blízkosti Skate park, chýba jej tam priestor na sedenie, napríklad 

dať tam steny na pouličné umenie. Mladí ľudia chodia do nákupných centier, chýba tu 

niečo ako klasický park, spraviť to niekde vonku, kde sa prirodzene mladí ľudia 

stretávajú. Bola výzva s tou graffiti stenou? Či sa to už vyriešilo. 

Jančoková- Úloha preveriť, či sa niečo vybralo. Je to dobrý návrh dať aj do koncepcie. Námestie 

republiky ale patrí magistrátu. 

Némethová- má sa robiť revitalizácia Námestia republiky. Navrhujú také sedenie až k vode, je to 

schodisko. Koncentrujú sa tam mladí ľudia aj mladiství.  

Valocsay- kedy to bude hotové, ak o 5 rokov, osadiť tam dve - tri lavičky mu nepríde náročné. 

Gregorová- okrem dvoch rámp tam nie je nič, nedáva jej to tam zmysel Chýba jej  tam také 

skultúrnenie. Opýta sa Adama Sárlosa a Michala Saba. 

Jančoková- Preveriť aj s Kaspianom. Môžeme byť iniciatívny otvoriť túto debatu. 

Valocsay- Koncepcia práce s mládežou bolo by dobré prizvať aj Grétu Gregorovú. 

Jančoková- bolo to také spiace. Dajú si k tomu nejaké stretnutie. Opýtala sa, kedy budeme 

schvaľovať tie pamätihodnosti? 

Valocsay- Niektorí členovia pracovnej skupiny ešte neposlali pripomienky na ktorých sa dohodli. 

Martin Kleibl si dal, že každý deň 5 sôch dá dokopy, a plní to. 

Valocsay- informoval o dátume najbližšej komisie t.j. 20.11.2023 poďakoval za účasť a ukončil 

komisiu. 

 

 

Ukončenie: 17:06 hod 

Zapísala: Michaela Kochanská  

V Bratislave dňa: 13.10.2023 

 

 

 

 

 

 

  

Juraj Valocsay 

predseda komisie a kultúry 


